
Hallo; 
 
Over lengre tid har MN-fakultetet drøftet, og så vidt jeg nå forstår landet, en enighet om endret 
økonomisk fordelingsmodell internt ved fakultetet. I dette inngår midler til studier. (Endring i 
opptaksrammer gir i ny MN-intern-finansieringsmodell ikke direkte endring i MN-internfordeling av 
basismidler, men gir over tid mulighet for endring i studiepoengsinntekter.) 
 
Retningslinjene til UiO sentralt innebærer (dessverre) at de må ha angitt konkrete opptaksrammer 
for alle programmer.  
Vedlagt følger derfor FORSLAG til konkrete opptaksrammer for studieåret 2021 (jf gul kolonne).  
Jeg takker for at dere vurderer om foreslått endring i opptaksramme er gjennomførbart mht f.eks. 
aktuelle emneplasser som inngår i de aktuelle studieprogrammenes utdanningsløp, og at det f.eks. er 
tilstrekkelig tilgjengelig masterveiledningskapasitet. Jeg takker for at ev. innspill i saken sendes meg 
innen kl. 13 torsdag 29.10.20. 
 
OBS: I vårt (fornyede) svar i saken til UiO sentralt, kommer vi til å ha med formuleringen: " Det å 
fastsette rammer for hvert enkelt studieprogram er en svært vanskelig oppgave dersom slike rammer 
må etterleves strengt. MN-fakultetet ønsker ikke å miste muligheter til å tilby utdanning der det er 
faglig rom. Dersom det er store endringer i søkertallene når disse foreligger, vil fakultetet justere 
rammene som foreslås i henholdsvis innenfor vår totalramme for det aktuelle studienivå." 
  
Overbooking, altså hvor mange tilbud som skal sendes ut for å fylle aktuelle opptaksramme, avgjøres 
(som tidligere) når søkertallene foreligger, altså ikke nå. 
  
Noen konkrete forhold UiO sentralt har nevnt:  
*Sentralt sier bl.a. følgende ang. studieplassene som kom i sommer og som er gitt med opptrapping: 
..... dere minst må sette i sving 56 nye hoder ...... Dette inkluderer de 10 plassene på honours-
programmet på SV-fakultetet....  
Dette skal være søkt fulgt opp i vedlagte forslag. 
 
*Når vi svarer oppover, må vi angi masteropptaksrammene, med "heri inkl. SFM-opptaksramme, som 
vi jo for det aller meste har avklart i annen epostveksling. MÈN vi er konkret bedt om å ta en sjekk på 
rammen for internasjonale søkere på Geosciences. Sentralt lurer konkret på om det er riktig at den er 
skal være "inntil 6" når dere har 13 med reservert plass, og programmet lyses ut i sin helhet i SFM.  
Vi hører fra dere på Geofag ang. dette. 
 
Mvh fra Anne-Lise 
 


